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Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kameničanoch 

konaného dňa 15.11.2024 o 19:00 hod. v kancelárii starostu obce  

 

Prítomní:  

• poslanci: Jaroslav Kotras, Milan Kvasnica, Štefan Štefanec, Matej Visolajský, Andrej 

Barták  

• starosta: Igor Daško  

• zamestnankyňa OÚ: Lucia Kotrasová  

Ospravedlnení:  

 

K bodu l/ Otvorenie 

Starosta obce p. Igor Daško privítal prítomných poslancov obce na zasadnutí  OZ a oboznámil 

ich s programom rokovania. Starosta vyzval poslancov k pripomienkam k bodom rokovania. 

Poslanci nemali žiadne pripomienky a následne prebehlo hlasovanie o programe.  

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Návrh bol prijatý.  

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov 

Starosta obce určil zapisovateľa a overovateľov zápisnice:  

Zapisovateľ:  Lucia Kotrasová 

Overovatelia: Andrej Barták 

   Jaroslav Kotras  

 

K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  predniesol starosta obce 

a  skonštatoval, že uznesenia  sú splnené. Na protest prokurátora bolo vypracované nové VZN 

o podmienkach predaja. Ohľadom nakladania s KO bola na stránke obce vytvorená anketa, kde 

boli odpovede občanov vyrovnané. Žiadosť o rekonštrukciu ihriska bola podaná.  

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Návrh bol prijatý.  

 

K bodu 4/ Nakladanie s komunálnym odpadom v r. 2025 

Na základe dohody so spol. Marius Pedersen sa počkalo do tohto zastupiteľstva s rozhodovaním 

o frekvencii vývozu s KO. Nakoľko anketa je vyrovnaná, odporúča sa aspoň jeden rok zostať 

pri súčasnej frekvencii a to každé dva týždne. Poslanci berú na vedomie vývoz KO každé dva 

týždne. Triedené zložky, ktoré vyváža zberová spol. Marius Pedersen – plasty, papier a lepenka, 

sa efektivita zistí až po uplynutí jedného roka t.j. 4/2025. K dnešnému dňu stále nie je isté, či 

mechanicko-biologická úprava odpadov bude povinná alebo sa preloží o ďalšie dva roky. 

Keďže návrh VZN musí byť zverejnený 15 dní pred rokovaním OZ, počká sa, ako sa rozhodne. 

V prípade ak sa MBÚ odpadov odloží, bude miestny poplatok za komunálny odpad vo výške 

28,00 eur/osoba. V opačnom prípade bude poplatok stanovený vo výške 35,00 eur/osoba.  

Poslanci schválili návrh.  

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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Návrh bol prijatý.  

 

K bodu 5/ Prieskum trhu – Zázemie LKS  

V súčasnosti sú práce na zázemí LKS ukončené, tento rok sa stihla zabetónovať spodná deka. 

Cez portál Tendernet prebieha verejné obstarávanie na vybudovanie hrubej stavby. Súťaž bude 

ukončená 18.11.2024 o 12:00, vyhodnotenie by malo prebehnúť do dvoch hodín od ukončenia 

súťaže. Oslovené sú tri firmy. Poslanci vzali na vedomie verejné obstarávanie na hrubú stavbu 

zázemia LKS.  

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Návrh bol prijatý.  

 

K bodu 6/ Príprava rozpočtu na r. 2025 

Starosta oznámil poslancom, že predpokladaný výnos dane z príjmov FO na r. 2025 je 

zverejnený spolu s prognózami na nasledujúce roky. Starosta predniesol investičné plány na 

nasledujúci rok. Predovšetkým to budú pokračovacie stavebné práce na LKS – elektrika, 

kúrenie a voda. P. Kotras navrhol, aby sa do rozpočtu zapracovala úprava chodníkov v obci. 

Taktiež by sa mala zahrnúť do rozpočtu výstavba chodníka k spol. Farma Kameničany. P. 

Visolajský podotkol, aké kultúrne podujatia sa plánujú v nasledujúcom roku. Nakoľko hodová 

zábava sa konať nebude, plánované akcie sú fašiangy a pálenie Ďura. do návrhu rozpočtu sa 

zapracujú aj finančné prostriedky na činnosť TJ Slovan Kameničany a výdavky na vybudovanie 

vodovodu. Poslanci vzali na vedomie prípravu rozpočtu na r. 2025.  

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Návrh bol prijatý.  

 

K bodu 7/ Rôzne  

Starosta informoval, že nás čakajú prípravy na advent. Bude potrebné zložiť a ozdobiť adventný 

veniec a zohnať vianočný stromček do obce. Veniec sa bude zdobiť na sklade DHZ ako minulý 

rok, aby sa stihol pripraviť na prvú adventnú nedeľu. Program zabezpečí tento rok Jednota 

dôchodcov. Pri zapálení druhej adventnej sviece bude v obci Mikuláš a vtedy sa zažne aj 

vianočný stromček. Poslanci vzali na vedomie prípravy na advent v obci.  

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Návrh bol prijatý.  

 

Starosta ďalej informoval poslancov, že mu bola predstavená ponuka spol. Zirek, ktorá ponúka 

Poznávací atlas regiónu Trenčín a okolie v kreslenej forme určenej deťom. Poslanci si prezreli 

ukážkový atlas iného regiónu. Starosta navrhol, aby sa knižka dala deťom nad 7 rokov budúci 

rok k Mikulášovi. Poslanci súhlasili a schválili nákup kníh.  

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Návrh bol prijatý.  
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Nakoniec starosta informoval poslancov, že spolufinancovanie na rekonštrukciu  ihriska bude 

vo výške 19 317,63 €, čo predstavuje spoluúčasť na financovaní vo výške 15%. Poslanci 

schválili spoluúčasť na projekte rekonštrukcie futbalového ihriska.  

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Návrh bol prijatý.  

 

K bodu 8/ Návrh na uznesenie  

 

Uznesenie č. 7/2024 

Obecné zastupiteľstvo: 

 

l. b e r i e   n a    v e d o m i e: 

a/ Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ  

b/ Nakladanie s komunálnym odpadov a stanovené výšky poplatku za KO  

c/ Prieskum trhu na výstavbu Zázemia LKS 

d/ Prípravu rozpočtu na r. 2025 

e/ Príprava adventu v obci  

 

2. s c h v a ľ u j e: 

a/ Program zasadnutia OZ  

b/ Nákup poznávacích atlasov regiónu Trenčín a okolie  

c/ Spolufinancovanie na rekonštrukciu ihriska vo výške 19 317,63 € 

 

 

K bodu 9/ Záver 

Starosta poďakoval poslancom za účasť a ukončil rokovanie.  

 

Zapísal:             …………………… 

 

Overovatelia: 

        …………………… 

  

             ……………………. 

  

Igor Daško, starosta obce     ……………………. 


